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Abstract (en)
The deflector has a plate i.e. portion of conical surface, rotating around an axis of cone (300), where the plate has a concave surface (62) and
a convex surface (64). The plate has a contour that includes four sides (72-78), where two sides (72, 76) i.e. arc of circles, are centered on the
cone axis. Two sides (74, 78) e.g. cone generating segments, connect the sides (72, 76). A central zone surrounds a hole and a peripheral zone
surrounds the central zone, where the central zone has a flat face from a side of the concave surface. Independent claims are also included for the
following: (1) a combustion chamber comprising a deflector (2) a turbojet engine comprising a combustion chamber and a deflector.

Abstract (fr)
Le déflecteur (22), se présente sous la forme d'une plaque dotée d'un trou (40). Cette plaque est une portion d'une surface conique de révolution
autour d'un axe de cône (300), comporte une face concave (62) et une face convexe (64), et comporte un contour qui possède quatre côtés (72, 74,
76, 78). Deux de ces côtés (72, 76) sont des arcs de cercles concentriques et centrés sur ledit axe de cône (300), et les deux autres côtés (74, 78)
sont des segments de génératrices dudit cône qui relient lesdits premiers côtés (72, 76). Application à un déflecteur (22) d'un fond de chambre (16)
d'une chambre de combustion (10) d'un turboréacteur (2).
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